
   

Skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag d 16. januar 2020 

Kl. 17.15 – 19.15 

 

Medlemmer: 
 
 
Til stede: 
 
Afbud:      

Lisbeth, Michael, Mette, Per, Sarah, Amir, Hanne, Manal, Zenia, 
Emma, Martin,     
  
Emma, Fedek, Lisbeth, Mikael, Per, Martin og Hanne 
 
Mette, Sarah, Amir, Zenia 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 

1) 
Kvalitetsrapport 

Se Bilag 
Gennemgang af kvalitetsrapporten. 
Vi har valgt at kommentere på det store billede. 

Vores kompetencedækning går i positiv retning, vi er dog bl.a. 
forsat udfordret på H/D her har vi planer vedr. ansættelser til 
kommende år. 

Engelsk er blevet et større fag, da der skal undervises i faget fra 
1. kl. – hvilket også giver udslag i forhold til vores 
kompetencedækning. 

Madkundskab og biologi er vi ligeledes udfordret på. 
Fælles pædagogisk tilgang til vores elever, har fyldt hos os i en 
årrække. Vi har eks. arbejdet med relations kompetence, i år er 
vi påbegyndt at arbejde med konflikthåndterings værktøjet 
genoprettende praksis, GP. 
Som samlede personalegruppe stiftede vi bekendtskab med GP 
på vores pæd. weekend i starten af 2019, herefter har vi haft 
personaler og ledelse afsted på kursus og vil igen samlet 
arbejde videre på kommende pæd. weekend. 
Vi kan se, at vi har en større andel af elever, der bliver i deres 
ungdomsuddannelse, end den øvrige del af kommunen. 
Dvs. gennem de sidste år har vi forsat 100% elever i 
ungdomsuddannelse efter 15 mdr. 
I forhold til det videre arbejde med kvalitetsrapporten, er det 

SB der skal kommentere – kommentarerne sendes til MN 
senest d. 30.1.20 
 

SB giver udtryk for, at idræt også gerne må prioriteres 
fremadrettet. 
Spørgsmål til trivslen –  
Vi kan bl.a. bruge GP med samtaleteknik og konflikthåndtering, 
til at understøtte trivslen i vores klasser og dermed hos vore 
elever.  
 



Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
2):  
Skoledistrikter, kommende 0. 
klasser, infomøde mm. 

Processen er i gang, distrikterne er endnu ikke færdige. 
Planen er forsat at vi arbejder med 22-25 elever i hver 
klasse. 
Inden 1. april vil vi afholde et infomøde, gerne med 
deltagelse fra SB. 
SB stiller gerne op til dialog, med både nuværende og 
nye forældre. 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 

 
3) Flytning af skoledag d. 3/1 og 
reaktioner fra forældre 

Muligvis kommer der nogle forældre til dette punkt. 
 

- ingen forældre dukkede op. 
 Vi vil fremadrettet være opmærksomme på, at være i bedre 
tid, ifb med udmelding af datoer og kalenderarbejde.  

 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
4) AULA 

SB inviteres til resten af årets SB møder på Arenaskolens 
kalender i Aula 

Orienterings -, drøftelses-, og 

beslutningspunkt 
 
5) Skolerådsmøde d. 28/1 

Input til forældresamarbejde 

Elevorienteret Skole/hjem samarbejde 
Madklub 
Ekstra forældremøder, eks. forældremøder i 9. kl. forud for 
eksamensperioden. 

Opsøgende tlf kontakt til familier til deltagelse ved møder 
 
Vedr. skolerådsmødet - Undersøgende på forplejning, vi 
bestiller lidt mad til formødet med SB formændene. 
 
 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
4) Principper: IT-politik 

Genoptages til næste møde 
Kunne det evt. være en ide, at eleverne gennemgår en form for 
mobil/IT kørekort, i forhold til at kunne begå sig på nettet. 
Modtager og afsender, brug af IT i hverdagen, hvor meget og 

hvor lidt?  
Vi har undervisning hvor modtager og afsender, sikkerhed 
gennemgås…..  

Se bilag. 

5) 
Økonomi (MN og HSB) 

Se bilag. 
Budgettet gennemgås. Vi kommer ud af 2019 med et overskud 
på 87.885kr. 
 
 



6) Orienteringspunkt 
 
Meddelelser fra 

• A  formanden  

• B  elevrådet  

• C  ledelsen  

• D  de forældrevalgte 

• E  
medarbejderrepræsentan
terne 

A:   -      
 
B:   Lys på toiletterne – udskolingstoiletterne lyset slukker for 
hurtigt. Virker udsugningen på toilettet? 
Planlægger årsfest for udskolingen, er 6. kl. for unge til 
årsfesten? Kunne det være en mulighed at afholde fest for 6. 
og 7. kl. – og en fest 8. og 9. kl.? 
Meget gerne fest til kl. 22 – i hvert fald for 8. og 9. kl. 
Besøg af danske skoleelever, elevtelefonen og ” livet” på de 

sociale medier. 
 
C: Det kan se ud til, at der i kommende skoleår vil komme 

bh.klasse i S.klasserne 
D:  - 
 

E: Vi har ansat to medarbejder på til SFO’en – planlægger 
værksteder og aktiviteter og så småt begyndt at tale 
Spireperiode. Glæder sig til overnatning i SFO’en for 2. og 3. 
klasserne.    

 

Tak til elevrådsrepræsentanter for 
i dag 

 

Orienterings- og drøftelsespunkt. 
7)   

 Personale, herunder 
sygdom, statistik uden 
langtidssyge (MN 10 min.) 

Statistikken gennemgås, når vi kigger på tidligere år kan vi se at 
fraværet er generelt nedbragt. 
 

Vi har ansat to pæd. i SFO, en klassepædagog i 1. kl. , samt en 
Co-teachingpæd., og en undervisningsass. 
 

  

Orienterings og drøftelsespunkt. 
8)  Eventuelt 

  Gerne udmelding om planlægning/indholdet af vores lange 
skoledag d. 26.3.20 
 
NB.. Husk at udfylde diætsedler. 
 

 
 
 
 


